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PROTOKOLL	  
från	  

STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  onsdag den 13 november 2013, 18.30–21.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén  

Klas Bovin 

Carl Widercrantz, POLSEK	  	  

Per Börjel 

  Rita Ilomäki 
   
  Bertil Rolf 
 
Frånvarande:  Carl-Erik Spelmans 
  Sandy Lind 
	  
	  
	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  3	  oktober	  2013	  
	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  från	  3	  oktober	  
	   2013	  godkändes.	  
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§3	   Avstämning	  av	  strategi/aktivitetsplan	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  aktivitetsplanen	  samt	  hur	  vi	  organiserar	  och	  följer	  upp	  de	  mål	  som	  
	   vi	  tidigare	  beslutat	  om.	  Detta	  för	  att	  kunna	  få	  en	  samlad	  bild	  av	  de	  aktiviteter	  
	   som	  vi	  genomför.	  Konstaterades	  att	  arbetet	  i	  hög	  utsträckning	  är	  i	  linje	  med	  
	   aktivitetsplanen.	  Nya	  motioner,	  insändare	  och	  studiebesök	  förbereds	  av	  Carl.	  
	  
	   Carl	  har	  bland	  annat	  träffat	  följande	  ledmöter	  för	  att	  diskutera	  arbetet	  i	  nämnderna:	  
	   Leif	  Thunholm	  (kommunrevisionen).	  	  
	   Lennart	  Åslund	  och	  Sture	  Nordberg	  (tekniska	  nämnden).	  
	   Ann-‐Margret	  Karlström	  och	  Kjell	  Sjöberg	  (kultur-‐	  och	  fritidsnämnden).	  
	   Dag	  Asplund	  (demokratiberedningen).	  	  
	  
	   Konstaterades	  att	  medlemsfesten	  blev	  lyckad.	  Nu	  gäller	  det	  att	  aktivera	  
	   medlemmarna.	  Första	  steget	  är	  provvalet.	  Förhoppningsvis	  kommer	  många	  
	   medlemmar	  vara	  intresserade	  av	  att	  vara	  med	  på	  listan	  för	  Tullingepartiet	  
	   inför	  valet	  2014.	  Vi	  kommer	  även	  att	  genomföra	  en	  medlemsvärvartävling	  som	  
	   pågår	  fram	  till	  sista	  december	  i	  år.	  Den	  som	  har	  värvat	  flest	  medlemmar	  	  innan	  sista	  
	   december	  i	  år	  vinner	  en	  middag	  för	  två.	  	  
	  
	   Carl	  påpekade	  att	  vi	  behöver	  bli	  bättre	  inom	  följande	  områden:	  

• Ja-‐kampanjen/koalitionen	  –	  kontakten	  med	  Fredrick	  Federley	  och	  Tullinge	  
Moderaterna.	  Vi	  behöver	  träffas	  och	  planera	  aktiviteter	  (debattkväll	  mellan	  
partierna	  mm).	  Beslutades	  dock	  att	  avvakta	  med	  detta.	  	  

• Få	  till	  ett	  möte	  med	  kommunikatörerna	  i	  kommunen	  angående	  
informationsinsatserna	  inför	  folkomröstningen	  (Carl	  har	  pratat	  med	  kanslichef,	  
Anna	  Asp,	  om	  detta).	  	  

• Skapa	  öppna	  möten	  för	  medlemmar	  (typ	  medlemsafton	  med	  inbjudan	  gäster).	  
• Öka	  antalet	  utåtriktade	  aktiviteter	  och	  kampanjer.	  	  

	  
§4	   Julmarknad	  30	  november	  	  
	   Lördagen	  den	  30	  november	  är	  det	  julmarknad	  i	  Tullinge	  Centrum	  mellan	  kl	  10.00	  
	   16.00.	  Carl	  har	  skickat	  mejl	  till	  alla	  folk-‐	  och	  förtroendevalda	  om	  detta.	  Carl	  
	   önskar	  att	  runt	  5-‐10	  personer	  skall	  finnas	  på	  plats	  hela	  tiden	  så	  vi	  visar	  Tullingeborna	  
	   att	  vi	  är	  många	  som	  kämpar	  för	  Tullinge	  egen	  kommun!	  Fokus	  kommer	  att	  vara	  
	   centrumskissen	  och	  vi	  ska	  därför	  ta	  fram	  material	  (affisch)	  om	  detta.	  	  
	  
§5	   Enkätundersökningar	  (Hamringe	  och	  Flemingsberg)	  	  	  
	   Beslutades	  att	  genomföra	  två	  undersökningar.	  Dels	  en	  vid	  Hamringe	  och	  dels	  en	  vid	  
	   Flemingsbergs	  infartsparkering.	  
	  
	   Undersökningen	  vid	  Hamringe	  ska	  genomföras	  eftersom	  det	  råder	  osäkerhet	  bland	  
	   politikerna	  i	  Botkyrka	  om	  Hamringe	  tillhör	  Tullinge	  eller	  Tumba.	  I	  god	  tid	  innan	  
	   folkomröstningen	  bör	  det	  klargöras	  var	  gränserna	  egentligen	  går.	  Därför	  vill	  vi	  ta	  reda	  
	   på	  vad	  de	  som	  bor	  i	  Hamringe	  själva	  anser	  genom	  att	  de	  får	  fylla	  i	  en	  enkät	  och	  skicka	  
	   tillbaka	  den.	  	  
	  
	   Syftet	  med	  enkätundersökningen	  vid	  Flemingsbergs	  infartsparkering	  är	  att	  ta	  reda	  på	  
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	   hur	  många	  som	  åker	  från	  Tullinge	  för	  att	  få	  en	  parkeringsplats	  på	  morgonen.	  Carl	  och	  
	   Anders	  har	  föreslagit	  följande	  upplägg:	  	  
	  
	   Steg	  1.	  Vi	  börjar	  med	  att	  träffa	  ansvarig	  tjänsteman	  i	  Huddinge	  för	  att	  ta	  reda	  på	  
	   följande	  om	  infartsparkeringen	  vid	  Flemingsberg:	  
	   	   Vilken	  statistik	  och	  vilka	  undersökningar	  om	  infartsparkeringen	  finns	  
	   	   tillgängliga?	   	   	  

	   	   Hur	  stor	  är	  beläggningsgraden	  på	  infartsparkeringen?	  

	   	   Hur	  ser	  strategin	  ut	  framöver	  (förslag	  till	  ersättning	  av	  de	  	  
	   	   parkeringsplatser	  som	  kommer	  att	  byggas	  bort)?	  

	   	   Finns	  det	  behov	  av	  nya	  infartsparkeringar	  i	  närområdet?	  

	   Steg	  2.	  Vi	  genomför	  en	  enkätundersökning	  under	  eftermiddag/kväll	  när	  
	   folk	  ska	  hämta	  bilen	  och	  är	  mindre	  stressade	  jämfört	  med	  på	  morgonen.	  Vi	  tar	  reda	  
	   på	  följande	  via	  korta	  intervjuer:	  
	  
	   	   Varifrån	  startade	  din	  resa	  idag	  (ort)?	  
	   	   	  
	   	   Vilket	  var	  ditt	  ärende?	  Jobb/studier,	  Inköp	  (affärer	  i	  närområdet),
	   	   hämta/lämna	  barn,	  utövande	  av	  fritidsaktiviteter,	  boende,	  besöka	  
	   	   släkt/vänner	  eller	  annat?	  	  
	  
	   	   Hur	  ofta	  använder	  du	  den	  här	  parkeringen?	  Dagligen,	  några	  gånger	  i	  
	   	   veckan	  eller	  några	  gånger	  i	  månaden?	  

	   	   Vad	  händer	  om	  du	  inte	  får	  plats	  på	  den	  här	  parkeringen?	  Vilka	  
	   	   alternativ	  finns?	  	  

	   	   Hur	  skulle	  du	  göra	  om	  den	  här	  infartsparkeringen	  inte	  fanns	  tillgänglig?	  

	  
§6	   Kyrkofullmäktige	  
	   Carl	  och	  Anders	  redogjorde	  för	  den	  överenskommelse	  angående	  valteknisksamverkan	  
	   som	  TUP	  har	  gjort	  med	  de	  övriga	  oppositionspartierna.	  Det	  kommer	  att	  bli	  ett	  möte	  i	  
	   Tumba	  kyrka	  den	  27/11,	  kl	  13,	  där	  Carl	  ska	  representera	  TUP.	  	  
	  
	   Inför	  nya	  kyrkofullmäktige	  behöver	  grupperna	  också	  bestämma	  hur	  
	   inkallelseordningen	  ska	  vara	  i	  råd/nämnd/utskott.	  För	  TBf	  (TUP)	  föreslås	  följande	  
	   ordning	  om	  vår	  ledamot	  är	  frånvarande:	  
	   1	  TBf	  
	   2	  Kr	  
	   3	  Posk	  
	   4	  BA	  
	   5	  Fisk	  
	   6	  S	  
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§7	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan	  
Inget	  nytt	  att	  rapportera.	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Elisabet	  har	  fått	  erbjudande	  från	  Mitt	  i	  om	  att	  boka	  15	  annonser	  med	  25	  %	  rabatt	  
(under	  valrörelsen).	  Detta	  ska	  preliminärt	  bokas.	  Det	  är	  bättre	  att	  satsa	  på	  Mitt	  i	  
eftersom	  att	  distributionen	  av	  Södra	  Sidan	  är	  mer	  osäker.	  	  
	  
Elisabet	  vill	  ta	  in	  ett	  professionellt	  bollplank	  för	  våra	  valkampanjer.	  Det	  kommer	  att	  
kosta	  750	  kr/timmer.	  Elisabet	  ska	  begära	  offert.	  	  
	  
Carl	  och	  Elisabet	  redogjorde	  för	  den	  senaste	  tidens	  goda	  publicitet	  i	  media.	  Här	  följer	  
några	  exempel:	  

   
 TUP: S bluffar om Förbifart Tullinge samt artikel om TUPs ettårsplan . Södra Sidan den 8 
 november.  

Kommunstyrelsens ordförande vilseleder Tullingeborna.	  Insändare i Södra Sidan den 8 
november.  

 TUP kritiserar Botkyrkas hemtjänst. Artikel i Södra Sidan den 1 november.  
 Ge de unga ett bra kök. Insändare i Mitt i den 22 oktober.  
 Körslaget dyrt för Botkyrka. Artikel i Mitt i den 15 oktober.  
 Bästa förslaget vann. Artikel i Södra Sidan den 11 oktober.  

	  
Anders	  redogjorde	  för	  ett	  erbjudande	  från	  Indoor	  Event	  som	  handlar	  om	  att	  göra	  en	  
20	  min	  intervjufilm	  kring	  TUPs	  frågor	  inför	  valet.	  Upplägget	  kommer	  vara	  sådant	  att	  
Indoor	  Event	  gör	  en	  intervju	  om	  vad	  vi	  i	  TUP	  ser	  som	  de	  viktigaste	  frågorna	  för	  
kommunen	  de	  närmaste	  4	  åren	  (detta	  skall	  ta	  ca	  10-‐12	  min).	  Sedan	  får	  
partiföreträdaren	  fritt	  tala	  till	  kommuninnevånarna	  resterande	  tid.	  Detta	  kommer	  
sedan	  läggas	  upp	  på	  nätet	  där	  de	  som	  skall	  rösta	  lätt	  kan	  gå	  in	  och	  titta.	  Tanken	  är	  att	  
göra	  detta	  under	  Jan-‐Maj	  2014	  för	  att	  sedan	  kunna	  ha	  det	  upplagt	  på	  nätet	  senast	  30	  
juni.	  Priset	  för	  detta	  kommer	  ligga	  på	  1900	  :-‐	  +	  moms.	  Beslutades	  dock	  att	  vi	  inte	  ska	  
gå	  vidare	  med	  detta!	  Vi	  tackar	  nej	  till	  erbjudandet.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  ug,	  
Klas	  redogjorde	  för	  ekonomin	  och	  medlemsantalet,	  se	  utdelat	  papper.	  	  

	   Carl	  redogjorde	  för	  aktiviteterna	  på	  Facebook	  där	  vi	  har	  synts	  mycket	  den	  senaste	  
	   tiden.	  
	  
	   Beslutades	  att	  styrelsen	  bör	  göra	  en	  ordentlig	  budget	  i	  januari.	  Vi	  ska	  dessutom	  fråga	  
	   medlemmarna	  om	  ekonomiska	  bidrag.	  	  	  

	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  
Carl,	  Klas	  och	  Anders	  redogjorde	  för	  mötet	  med	  aktionsgruppen	  för	  Nya	  Sigtuna	  Stad	  
den	  24	  oktober	  på	  Tegnérs	  Café.	  Vi	  har	  kommit	  överens	  om	  att	  tillsammans	  skriva	  en	  
debattartikel	  om	  kommundelningsfrågan.	  	  
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Carl	  och	  Anders	  ska	  på	  ett	  seminarium	  den	  26	  november	  som	  arrangeras	  av	  SKL	  om	  
kommuners	  framtid:	  ”slå	  ihop	  eller	  samarbeta”.	  Bland	  annat	  kommer	  
delningsutredaren	  Björn	  Sundström	  att	  delta	  på	  mötet.	  
	  
e) Tullinge	  kommun	  gruppen	  

	   Carl	  redogjorde	  för	  det	  första	  mötet	  med	  näringslivsgruppen.	  Tommy	  Idensjö	  och	  
	   Staffan	  Teste	  ingår	  i	  den	  gruppen.	  	  
	  
§8	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  Huvudfokus	  på	  nästa	  fullmäktige	  blir	  
	   ettårsplanen.	  	  
	  
	   Lasse	  Roswall	  ska	  överklaga	  beslutet	  om	  att	  Peter	  Nyberg	  får	  behålla	  sina	  politiska	  
	   uppdrag	  torts	  att	  han	  flyttar	  från	  kommunen.	  Carl	  förser	  Lasse	  med	  underlag.	  	  
	  
	   Carl	  berättade	  om	  den	  opinionsundersökning	  som	  Moderaterna	  i	  Botkyrka	  nu	  
	   genomför.	  Även	  Botkyrka	  kommun	  genomför	  en	  undersökning	  (Markörs	  årliga	  
	   medborgarundersökning).	  	  
	  
	   Diskuterades	  angående	  om	  TUP	  ska	  göra	  en	  egen	  opinionsundersökning.	  Förslagsvis	  
	   en	  undersökning	  som	  baseras	  på	  den	  som	  vi	  gjorde	  inför	  valet	  2010.	  
	  	  
§9	  	   Rapport	  från	  möten/besök/event	  	  	  	  
 Carl	  berättade	  om	  studiebesöket	  som	  genomfördes	  hos	  Tullinge	  Gymnastikförening.	  
	   Tullinge	  Gymnastikförenings	  ordförande,	  Annika	  Frisk,	  berättade	  mycket	  inspirerande	  
	   om	  föreningen	  och	  bjöd	  även	  på	  en	  liten	  rundtur	  i	  Eklidshallen	  där	  Carl,	  Anders	  och	  
	   Ann-‐Margret	  fick	  möjlighet	  att	  se	  ett	  träningspass.	  Den	  här	  typen	  av	  besök	  är	  
	   värdefulla	  för	  TUP	  och	  vi	  kommer	  därför	  fortsätta	  att	  besöka	  olika	  föreningar	  i	  
	   Tullinge.	  
	  
	   Medlemsfesten	  på	  Akvarellen	  blev	  lyckad	  och	  trevlig.	  Det	  var	  intressant	  och	  givande	  
	   att	  träffa	  medlemmar	  i	  partiet	  som	  man	  aldrig	  tidigare	  haft	  kontakt	  med.	  MEN	  nu	  är	  
	   det	  minst	  lika	  viktigt	  att	  vi	  får	  något	  tillbaka	  av	  medlemmarna	  och	  har	  en	  
	   uppföljning	  vad	  gäller	  vilka	  arbetsuppgifter	  de	  kan	  tänka	  sig.	  Det	  är	  bra	  om	  alla	  i	  
	   styrelsen	  funderar	  på	  vilka	  medlemmar	  som	  man	  minglade	  med	  under	  kvällen	  och	  hur	  
	   vi	  kan	  aktivera	  dem.	  Carl	  har	  redan	  varit	  i	  kontakt	  med	  ett	  antal	  personer	  som	  är	  
	   beredda	  att	  aktivera	  sig.	  Gunnel	  Mörkfors	  har	  t	  ex	  meddelat	  att	  hon	  kommer	  göra	  en	  
	   sammanställning	  av	  kulturhistoriskt	  material	  rörande	  Tullinge.	  	  
	  
	   Carl	  och	  Anders	  redogjorde	  för	  den	  överläggning	  som	  gruppledarna	  hade	  på	  
	   Södertuna	  slott.	  Den	  viktigaste	  punkten	  var	  att	  kommunledningen	  ska	  genomföra	  
	   extra	  insatser	  för	  att	  höja	  valdeltagandet	  i	  övriga	  Botkyrka.	   
  
§10	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Eventuellt	  kommer	  den	  extra	  resurs	  som	  Sandy	  förfogar	  över	  att	  omdisponeras.	  
	   Anders	  kontaktar	  Sandy	  angående	  detta.	  	  	  
	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   	  	  

6	  

Tullingepartiet	  -‐	  med	  målet	  Tullinge	  egen	  kommun	  -‐	  blev	  största	  partiet	  i	  Tullinge	  och	  3:e	  största	  partiet	  i	  
Botkyrka	  kommun	  i	  valet	  2010.	  

	  

§11	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  	  
	   Beslutades	  att	  det	  inte	  blir	  något	  möte	  i	  december.	  Carl	  ska	  återkomma	  med	  
	   förslag	  på	  datum	  för	  möte	  i	  januari.	  	  
	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  	  	  


